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Odpowiadając na interpelację Państwa Radnych z 20 października 2021 r. dotyczącą rozważenia 
możliwości zakupu i uzupełnienia wyposażenia placu zabaw „Miś” oraz placu zabaw w Parku 
Solankowym o huśtawkę przeznaczoną dla dzieci poruszających się na wózku inwalidzkim, uprzejmie 
informuję, że w budżecie miasta na 2022 rok nie zabezpieczono środków przeznaczonych na ten cel. 
Spowodowane jest to przede wszystkim drastycznym spadkiem dochodów gminy, które według 
wyliczeń Ministra Finansów zmniejszą się aż o 19 mln złotych. Zmusza nas to do podjęcia daleko 
idących oszczędności oraz do rezygnacji z wielu zaplanowanych inwestycji tym bardziej, że koszt 
takiego urządzenia wynosi około 25 tysięcy złotych.                                                                                                                                                            
Jednocześnie informuję Państwa, że na terenie publicznych placów zabaw w naszym mieście znajdują 
się już trzy huśtawki przeznaczone dla dzieci niepełnosprawnych, które poruszają się na wózku 
inwalidzkim. Jeżeli sytuacja finansowa miasta uległaby w przyszłości znaczącej poprawie, wniosek 
przedłożony przez Państwa mógłby zostać  ponownie rozpatrzony.  
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Do wiadomości: 
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